
   

 

   

 

 

Bestyrelsen Informerer 

Nr. 3 Forenings året 2023 

- Der er afholdt bestyrelsesmøde d. 25/5-23 og her er information fra mødet.  

- Status på donationer og tilskud, vi har modtaget afslag fra Trygfonden (hjertestarter) Afslag fra 

Andel på ny varmepumpe til klubhuset. 

Ansøgning til klima og energirenovering, her søges om midler til materialer til et nyt tag på 

klubhuset, med bedre isolering. Der skal bydes ind med egen arbejdskraft og en pose penge. 

- Medlemstal pt. 101 opgjort på aktive profiler, medlemmer der er udmeldt/flyttes tæller ikke 

med i dette tal. 

- Økonomien indtægter og udgifter balancerer nogenlunde pt. 

- Fast punkt på Maj mødet, ønsker til kredskonkurrencer i 2024. Bestyrelsen havde ingen tanker 

om at byde ind på lydigheds- konkurrencer på kredsplan. Rallyholdet spørges om der hos dem 

er interesser for at afholde konkurrencer i 2024 (deadline 15. August) 

- Bestyrelsens repræsentation i Aktivitetsudvalget forslås ændret fra et fast bestyrelsesmedlem 

til en kontaktperson fra bestyrelsen, dette forelægges udvalget. Kurt blev udpeget som 

kontaktperson. 

- Ajourføring af kalenderen med de træningsmæssige aktiviteter blev overladt til instruktørerne 

der blev indkaldt til møde den 1. juni. 

- To-Do listen her havde Julie fået sat vores ønskeliste op med lidt beskrivelse, så forhåbentlig 

mange vil byde ind og give en hjælpende hånd-  

- Datoer og indhold af listen vil komme hurtigst muligt, du kan allerede nu se listen du kan 

skrive dig på i klubhuset, hvilke datoer det sjal udføres kan planlægges sammen med 

tovholder og de øvrige der har budt ind, hvis det passer, ja så er en formiddag/eftermiddag på 

en hverdag ikke være umuligt. 

- På mødet efter landsmøde og kredsgeneralforsamling er der et par faste punkter på 

dagsordenen hvor vi tjekker om de er kommet vedtægtsændringer der skal indarbejdes i vores 

vedtægter, det er ikke aktuelt i år.  Vi vender også eventuelle kontingentforhøjelse på lans og 

kredsplan som vi i kraft af vores vedtægter fører videre (oprundes til nærmeste 10’er) 

Landsforeningen har uændret kontingent, kredsen hæver med 20.- så vores grundkontingent 

hæves pr. 1-1-2024 til 620.-  

-  

- Formanden orienterende om  

• at fremover bruges der MitId på virk.dk, lidt at et projekt at få dette etableret.  

• at bestyrelsens snak om at ændre CVR registreringen godt kan lade sig gøre, der er talt om 

at ændre fra Odsherred civile Hundeførerforening (DcH Odsherred) til kun at hedde DcH 

Odsherred som vi i daglig tale omtaler os selv.   



   

 

   

 

De steder hvor vi bruger CVR er der kun den første del af navnet der fremgår f.eks. når 

medlemmer vil kanaliseret støtten fra OK over til foreningen er vi registeret under 

Odsherred civile Hundeførerforening og ikke DcH Odsherred som mange forventer. 

Bestyrelsen overvejer fordele og ulemper ved det officielle navneskifte til næste møde. 

- Beslutningen med at konkurrence deltagere m.m. der repræsenterer foreningen fr udleveret 

en T-shirt føres videre, evt. manglende størrelser købes hjem. 

- Græsslåning her har Peter tilbudt at give en hånd med og har siddet på den blå jernhest i flere 

timer, dejligt at græsset slået. Der er plads til flere på traktorførerholdet så giv et praj hvis du 

har tid, lyst og er dus med en traktor. Poul fra LY 1 kontaktes når hen kommer til Træning, 

ligeledes blev muligheden om Bjarne var fit for fight efter sin tur med ryggen til igen at klippe 

græsset luftet.  

Ps. Kenneth har sørget for at der er bestilt et nyt sæde til traktoren. 

Instruktørmøde 1-6-23 

Datoer for resten af året aftalt, sommer afslutning kommer til at hedde ”Sommersjov på mosen” start 

med hygge på træningsarealet, sjove opgaver og andet. Afslutning på terrassen md noget godt til 

ganen.  

Flytninger mellem holdene ifm. sommerferien blev drøftes, instruktørerne vil gøre denne drøftelse 

færdig og få talt med de potentielle hundeførere. Mener du at du er klar til at tage udfordringerne op 

på det næste hold så tag en snak med dig instruktør. 

Et punkt på mødet var kommende planer/tiltage/tanker 

- Hvalpeholdet tager på bytur inden sommerferien 

- Diana og Benjamin der deltog i kurset ”Leg korrekt med din hund Craig Ogilvie” opfordres til at 

afholde kurset s for de øvrige instruktører  

- Hvordan får vi flere instruktører/hjælpere til træningen blev vendt, der fremkom nogle ideer vil blive 

arbejdes videre med 
- Hvordan for vi fat i nogle sporarealer et pr muligheder blev vendt, har du kendskab til arealer vi kan 

benytte så tag en snak med din instruktør.  

Kommende datoer og aktiviteter er med forbehold lagt ind i kalenderen 

• Følgende datoer for 2024 kan endnu ikke oprettes, Nytårstaffel 7. januar, Opstart 14. januar 

• Næste bestyrelsesmøder planlagt til den 14. september og 23. november 

•  Næste instruktørmøde planlagt til den 7. september  

• Klubhus udlånt 16. og 17. september til privat arrangement 

 

Husk 

Vi, i bestyrelsen står altid til rådighed ved evt. spørgsmål på træningsdage, såvel som det altid er 

muligt at nå os på sms og mail. 

Alle har en mailadresse der starter med deres fornavn efterfulgt af @dch-odsherred.dk, 

instruktørerne ligeså, er det hele bestyrelsen, så skriver du bestyelsen@dch-odsherred.dk 

  


